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Op koers naar een gelukkig 2024!
Kwaliteit stond in het afgelopen jaar volop in de schijnwerpers. Het vroeg extra inzet in vele 
lagen van onze organisatie. Hartelijk dank daarvoor! Met de Resonans Routeplanner hebben 
we nu een gezamenlijke route voor kwaliteitszorg. Hiermee werken we met elkaar continu 
aan onderwijskwaliteit: Beter samen!

Voldoende

Jullie hebben vanuit de scholen via bijeenkomsten

meegedacht over onderwijskwaliteit. Het resulteerde

in een voldoende van de Onderwijsinspectie. Daar zijn

we heel blij mee. In het nieuwe schoolplan vanaf 2024

komt te staan hoe we in de komende vier jaar werken

aan de verbeterdoelen voor goed onderwijs. Daar

gaan we samen mee aan de slag.

Flexibiliteit

Beter samen geldt ook voor de gezamenlijke inzet 

om de formatie voor de klas in orde te maken. Ook dit

vroeg inzet en flexibiliteit van onze teams. Daar zijn 

wij ons terdege van bewust. Steeds hebben jullie als

professionals het beste voor onze leerlingen voor

ogen. Afgelopen jaar hebben we verder gewerkt aan 

renovatie en nieuwbouw van onze schoolgebouwen.

De opening van Praktijkcollege Het Metrum was de

kers op de taart. En er staat meer op de rol, waarover

elders in deze Beter Samen meer. 

Geweldig 

Maar het belangrijkste is: elke dag zetten jullie je in

met goed (praktijk)onderwijs en ondersteuning op 

allerlei vlakken om onze leerlingen een geweldige

schooltijd te geven. 

Veel dank voor je inzet! Geniet van de feestdagen met

familie en vrienden. Om uitgerust koers te zetten naar

een gezond en gelukkig 2024.

Stijnie de Graaf, Hester Hill-Veen, 

Bob Olders en Iepe Roosjen

Geniet van de kerstvakantie!
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Resonans Festival 
24 januari 2024
Het eerste lustrum van Resonans:
samen op koers, al vijf jaar!

Een heerlijk verwenfestival met eten, 

drinken, theater en (dans)muziek. Er is een

knus theatercafé, er zijn mogelijkheden voor

tramritjes en uitdagende spellen. Een spette-

rend Resonans festival, daar moet je bij zijn!

locatie: 
Haags Openbaar Vervoer Museum

Parallelweg 124

2525 NL  Den Haag

Goed bereikbaar met de HTM-lijnen 

9, 11 en 12 (halte Wouwermanstraat).

Parkeren is beperkt.

Tijden: 16.00 tot 22.00 uur

we hopen jullie 
allemaal te zien!

uitnodiging
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Dit zegt Miranda Gorissen, afdelingsdirecteur 

van De Keerkring vso. ‘De Korte Vlietschool en 

De Keerkring vso zijn beide opleidingsscholen 

binnen Resonans voor ‘Samen Opleiden: iedereen

leert anders’. Zij hebben stagiaires begeleid van de

Academische Pabo. ‘Wij zijn enthousiast over de 

samenwerking.’ Op De Keerkring spreken we behalve

Miranda, ook Titia Vijge, schoolopleider binnen 

Resonans en Femke van Wijk, stagebegeleider op 

De Keerkring vso.

Versterken band met scholen
Titia: ‘Sinds januari 2023 ben ik als schoolopleider van

Resonans verbonden aan het partnerschap ‘Samen

Opleiden: iedereen leert anders’. In dit partnerschap

zitten diverse schoolbesturen en de pabo van de 

Hogeschool Leiden. Vanuit het speciaal onderwijs 

zijn dit Resonans en de Leo Kanner Onderwijsgroep.

Het doel is met elkaar betere leraren op te leiden.

Voor ons is het een kans om nieuwe leraren kennis te 

laten maken met het speciaal onderwijs. Samen met 

Marjolein Groen (instituutsopleider van de pabo) vorm

ik een tandem. We ondersteunen pabo-studenten 

en mentoren van de opleidingsscholen bij een goede

stage. Daarbij stemmen we theorie en praktijk zo 

goed mogelijk op elkaar af’. 

‘wij willen investeren in goed personeel voor de toekomst. door mee te doen aan het traject
‘Samen Opleiden’ versterken we de band met de pabo-studenten. Ook maken we de pabo 
beter bekend met het speciaal onderwijs. Ik kan het de andere Resonans-scholen aanraden.’

titia Vijge, Femke van wijk en Miranda Gorissen bij 
de Keerkring vso: ‘dé kans om het speciaal onderwijs 
bij aankomend leerkrachten op de kaart te zetten.’

Samen Opleiden: goed personeel voor de toekomst
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enthousiaste stagiaires
‘Wij hebben afgelopen jaar twee hele enthousiaste

stagiaires van de academische pabo gehad’, vertelt

Femke. ‘Zij moesten een onderzoek doen over 

Burgerschap. Daar heeft de school absoluut profijt 

van gehad. Zij waren proactief, deden mee met

schoolbijeenkomsten en regelden zelf hun extra 

lesuren voor de klas. Ook organiseerden we dit 

najaar een informatieochtend voor pabo-studenten.

Daarbij hielpen onze eigen leerlingen mee.’

nu ik dit heb gezien ...
‘Dat was echt een succes, met twee rondes van 

zestien-zeventien studenten’, zegt Femke. ‘We hebben

verteld over de school, onze leerlingen leidden hen

rond in groepjes en de studenten konden hun vragen

bij hen kwijt. Zo maakten de studenten kennis met

leerlingen in het zml-onderwijs en zagen de school

door hun ogen.’ Titia vult aan: ‘Het is dan toch leuk als

je een student hoort zeggen: “ik had me eigenlijk voor

het regulier onderwijs opgegeven, maar nu ik dit heb

gezien ben ik blij dat ik even uit mijn comfortzone

ben gestapt”.’ Inmiddels zijn er meer studenten die

stage willen lopen dan plekken op onze opleidings-

scholen. Een mooi succes.

aansluiten op de praktijk
Miranda: ‘Voorheen liepen pabo-studenten eigenlijk

geen stage in het speciaal onderwijs. Dat is natuurlijk

een gemiste kans. Nu zijn de opdrachten vanuit de

pabo beter aangepast op ons type onderwijs. En 

de vaardigheden die je voor het regulier onderwijs 

gebruikt, komen hier ook wel degelijk voor, zij het in

een wat aangepaste vorm. We hebben nu derdejaars

stagiaires, maar willen graag ook LIO-stagiaires, de

eindstage in de afstudeerfase van de lerarenopleiding.’

Titia: ‘Het traject ‘Samen Opleiden’ biedt dé kans om

het speciaal onderwijs bij aankomend leerkrachten op

de kaart te zetten. We hopen dat een aantal studenten

straks bewust kiest voor een baan in het speciaal 

onderwijs.’

Sabine Goes (links) en ankie Knijnenburg van bureau leeuwendaal: ‘de leerlin-
gen lieten we smileys 

‘Speciaal onderwijs 
verrijkt de opleiding’
‘Ik ben heel blij met de samenwerking met Resonans en de

andere besturen’, aldus Marjolein Groen, instituutsopleider

academische pabo van Hogeschool leiden. ‘we zijn drie

jaar geleden voorzichtig gestart met stages in het speciaal

onderwijs. we zien nu dat het vuurtje echt gaat branden.

Voor ons als pabo was het ook een spannende stap hoe 

de studenten het zouden ervaren. we krijgen reacties 

dat het anders is, maar ze zijn erg enthousiast. we zijn 

gestart met studenten van de academische pabo, omdat 

zij ook modules volgen bij pedagogische wetenschappen. 

Inmiddels gaan ook studenten van de voltijds pabo naar

het speciaal onderwijs voor stage. dit jaar bijna twintig! 

In het speciaal onderwijs moet je – misschien nog meer

dan bij regulier - kijken naar de individuele leerling. 

Hoe komt elk kind tot zijn recht? want iedereen leert 

anders. Voor studenten is een stage in het speciaal 

onderwijs heel leerzaam. Het verrijkt hun opleiding.’ 

Marjolein Groen, Hogeschool leiden:
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Resonans staat positief tegenover initiatieven voor

meer inclusief onderwijs: het vmbo van De Thermiek

(Vso Leystede) en de bijdrage aan de inclusieve groep

in het Westland zijn daarvan mooie voorbeelden. Ook

bij nieuwbouwprojecten denken we breder dan onze

eigen scholen. In Zoetermeer, Delft en Noordwijk zijn

er tekentafelplannen, maar hier hebben we ook de 

gemeenten bij nodig.

de Keerkring so en vso
Bij De Keerkring is er inmiddels duidelijkheid over

vierkante meters en budgetten. De nieuwbouw is 

opgenomen in het Integraal Huisvestingsplan (IHP)

van de gemeente Zoetermeer. De zoektocht naar 

een geschikte locatie voor samenwerking van 

De Keerkring so met SBO De Horizon loopt nog. 

Resonans vindt het belangrijk dat medewerkers en leerlingen een prettige leer- en werkomge-
ving hebben. er zijn tekentafelplannen in noordwijk, delft en Zoetermeer. de nieuwbouw voor 
praktijkcollege Het Metrum in leiden is opgeleverd. Op 13 oktober 2023 was de officiële opening.

BOuwen VOOR Het OndeRwIjS

afdelingsdirecteur Marije Broekmans, Bestuurder Resonans
Iepe Roosjen en onderwijswethouder abdelhaq jermoumi
spraken de genodigden toe.
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Voor De Keerkring vso zijn renovatieplannen in 

voorbereiding. Hier loopt een onderzoek vanuit de

onderwijsdriehoek Zoetermeer. De nieuwbouw- en

renovatieplannen staan gepland voor 2024-2025. 

De mogelijke startdatum hangt onder meer samen

met overdracht van het bouwheerschap door de 

gemeente aan het bestuur van Resonans.

Maurice Maeterlinckschool
Nieuwbouw van de Maurice Maeterlinckschool 

verwachten we in 2027/2028. Momenteel wordt 

gekeken naar het programma van eisen, samen 

met de gemeente Delft en Basalt. De nieuwbouw 

is gepland in de Juniusbuurt. Resonans neemt 

deel in de stuurgroep.

noordwijkse scholen
Voor onze Noordwijkse scholen staan we 

inmiddels op één lijn met de gemeente Noordwijk. 

We verwachten dat de renovatieplannen voor 

Vso Het Duin en De Duinpieper komend schooljaar

gerealiseerd gaan worden. Mogelijk krijgt ook 

De Oeverpieper een plek in de vernieuwbouw. 

Hierover lopen nog gesprekken. 

Het Metrum officieel geopend
Praktijkcollege Het Metrum in Leiden werd op 

13 oktober 2023 officieel geopend met de onthulling

van een prachtige boom (zie foto), midden in de aula.

De boom staat symbool voor de duurzame en 

bloeiende school. ‘Het is een cadeau als dank voor 

de flexibiliteit en de inzet van het team rondom de

verhuizing’, aldus Iepe Roosjen, bestuurder Resonans.

De Leidse onderwijswethouder Abdelhaq Jermoumi

haalde samen met de leerlingen Per en Storm 

het doek van de boom, onder toeziend oog van 

schooldirecteur Marije Broekmans. ‘Veel succes hier 

in Leiden!’ 

leerlingen van Het Metrum hielpen zelf mee in de bediening onder leiding van Gemiva.
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We spreken Conny Albers en Anne de Wit, die de

taken van afdelingsdirecteur met hart en ziel invullen.

‘We zijn blij te merken dat het team er echt voor gaat.

Wij vervullen met De Oeverpieper een unieke plek in

onderwijsland. We zijn vaak een laatste strohalm voor

leerlingen. Op De Oeverpieper ‘mag je er zijn’, en 

dat werkt. Voor leerlingen én voor medewerkers.’

didactisch handelen
‘We hebben afgelopen jaar stappen met elkaar 

gemaakt in didactisch handelen en gewerkt aan 

de basiskwaliteit. Wij hebben van de inspectie 

een voldoende gekregen, maar blijven werken 

aan verbetering. We voeren intervisiegesprekken, 

houden studiedagen over didactisch handelen met 

Op de Oeverpieper is veel aandacht naar taal- en leesonderwijs uitgegaan en er is een nieuwe bieb gekomen.

een team dat ervoor gaat op de Oeverpieper

Het ‘anders organiseren’ heeft de Oeverpieper al direct in praktijk gebracht. ‘wij werken 
samen met ’s Heeren loo, waardoor onderwijs en zorg hand-in-hand gaan op de Oeverpieper.
Meerdere pedagogisch medewerkers hebben al de opleiding tot leraarondersteuner gevolgd. 
Zo werkt het team samen om voldoende mensen voor de klas te houden.’



8

Resonans Speciaal Onderwijs 
Elisabethhof 17
2353 EW  Leiderdorp
t 071 528 10 10
e info@resonansonderwijs.nl

Maurice Maeterlinckschool 
Buitenhofdreef 10
2625 XR  Delft
t 015 278 02 00

de thermiek
Blauwe Vogelweg 1
2333 VK  Leiden
t 071 519 54 90

Vso leystede
Van Swietenstraat 2
2334 EA  Leiden
t (071) 517 50 11

tyltylcentrum de witte Vogel 
Melis Stokelaan 1189
2541 GA  Den Haag
t 070 388 88 50

Korte Vlietschool 
Donizettilaan 1a
2324 BE  Leiden
t 071 531 04 33

praktijkcollege Het Metrum 
Schubertlaan 131
2324 CR  Leiden
T 071 576 75 32

de duinpieper
Stakman Bossestraat 81
2203 GH  Noordwijk
t 071 362 16 61

Vso Het duin
Stakman Bossestraat 79
2203 GH  Noordwijk
t 071 361 41 50

de Oeverpieper
Gruenepad 2
2203 EZ  Noordwijk
t 06 124 57 370

de Keerkring vso 
Chaplinstrook 2-6
2726 SK  Zoetermeer
t 079 341 05 36

de Keerkring so
César Franckrode 66-68
2717 BG  Zoetermeer
t 079 323 85 89

www.ReSOnanSOndeRwIjS.nl

onze doelgroep en gebruiken ZIEN! als 

observatie-instrument. We merken dat er meer 

rust is in de school, en dat het teamgevoel er is.’

taal- en leesonderwijs
Conny en Anne: ‘We konden gebruikmaken van de

NPO-gelden. We hebben die ingezet voor taal- en

leesonderwijs en het inhalen van sociaal-emotionele

problematiek. We hebben de bibliotheek vernieuwd

en tegelijk de binnenruimten opgeknapt. Daarnaast is

er een lokaal gecreëerd waar we de praktische 

vaardigheden in oefenen.’ 

leerlingenraad
‘Eén van de acties vanuit de monitoring sociale 

veiligheid is het opstarten van een leerlingenraad.

Deze is gestart en de leerlingen hebben ideeën 

als meer groen in de school en samen kerst vieren. 

Daar zijn door de leerlingen al allerlei lekkere hapjes

voor in voorbereiding. Dat is zo leuk om te zien.’

Huisvesting
De huisvesting is een ander punt dat Conny en

Anne op hun to-do lijst hebben. ‘Dit gebouw is echt

aan vernieuwing toe. We zijn met het bestuur en 

de gemeente aan het onderzoeken hoe we dit in 

de toekomst vormgeven. Met name goede 

praktijk-lokalen in ons eigen gebouw zou echt 

een vooruitgang zijn voor onze leerlingen.’

Open dagen
‘Tenslotte blijft ook op onze school voldoende 

leerkrachten een uitdaging. We zijn van plan 

in 2024 Open Dagen te organiseren, voor 

potentiële medewerkers en voor studenten van 

de hogescholen. Zo kunnen we het unieke karakter

van De Oeverpieper in de volle breedte laten zien.’ 


